
Anonymizováno dle zákona č. 101/2000 Sb. o ochraně osobních údajů

Zápis   č. 13
z veřejného zasedání zastupitelstva města konaného 

dne 01.08.2012 od 17.00 hodin

Přítomni  :  14
Omluven :  Mgr. Igor Dostal, p.Marie Plačková, Mgr. Michal Ratajský, p. Alois  
                  Omelka, p.Miroslav Jelének, p. Kateřina Říhová, Ing. František Dufka

1. Zahájení

a) ověřovatelé zápisu :   p.Ing. Šimon Pachl, p.Ing. Pavel Křápek
PRO :  14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0

    Usnesení : 13/12/01 
Zastupitelstvo města schválilo ověřovatele zápisu pana Ing. Šimona Pachla a 
pana Ing. Pavla Křápka.

b) schválení programu  :

Ing. Šimčík : návrh : zastupitelstvo města schvaluje program včetně doplnění   o bod 
„Smlouva o úvěru na nákup nákladního automobilu“- zařazení do bodu č.5 
Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru a bodu č. 6 „Bezúročná půjčka ze 
sociálního fondu města“ a následné přečíslování dalších bodů
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/02
Zastupitelstvo města schválilo program včetně doplnění   o bod „Smlouva o úvěru na 
nákup nákladního automobilu“- zařazení do bodu č.5 Projednání závěrů ze zasedání 
finančního výboru a bodu č. 6 „Bezúročná půjčka ze sociálního fondu města“ a 
následné přečíslování dalších bodů.

2. Kontrola plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města konaného 
30.05.2012
Ing. Šimčík : přednesl kontrolu plnění usnesení ze zasedání zastupitelstva města 
konaného dne 30.05.2012  č. 12/12/01 -12/12/24.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 30.05.2012 č. 12/12/01 – 12/12/24.
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/03
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu plnění usnesení  ze zasedání 
zastupitelstva města konaného dne 30.05.2012 č. 12/12/01 – 12/12/24.

3. Převody pozemků v k.ú. Hluk
a) prodej pozemku – části parcely p.č. 3717/24 u přehrady Díly (Býčina)

O tento pozemek má zájem p. Soviš. Jelikož pozemek slouží jako příjezd 
k rekreačním chatám p. Vlka a p. Plačka a je přes něj vedena síť elektrické  
energie, na základě doporučení komise výstavby, rada města navrhuje 
zastupitelstvu prodej zamítnout. Na rozpočet bez vlivu.
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Návrh : zastupitelstvo města zamítá prodej pozemku – části parcely p.č. 
3717/24 u přehrady Díly (Býčina) v k.ú. Hluk  panu Sovišovi.
PRO :   12 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 2
Usnesení : 13/12/04
Zastupitelstvo města zamítlo prodej pozemku – části parcely p.č. 3717/24 u 
přehrady Díly (Býčina) v k.ú. Hluk  panu  Sovišovi.

b) prodej pozemku p.č. 2429/1 v trati Pod Sádkama
Odprodejem pozemku dojde k vyrovnání hranice sousedního pozemku p.č. 
2436 ve vlastnictví města. Na základě vyjádření komise výstavby, rada města 
doporučuje odprodej pozemku jedinému zájemci p. Válkovi za cenu dle 
znaleckého posudku, poplatky hradí kupující. Odhadní cena 72,43,-Kč/m2,  
celková cena 1.008,-Kč za 14 m 2 ,na rozpočet bez vlivu.
p. Pavel Dvořáček : pan Válek je bývalý Svazarm ? Parcela číslo 2428 je 
budova Svazarmu
Ing. Šimčík : nejedná se o parcelu 2428, ale p.č. 2429/1 – 14 m2

p. Pavel Dvořáček  :  jde o to, aby jste nezabrali přístup k budově Svazarmu
Ing. Šimčík : nic se nezabere
Ing. Šimčík : co je to za spolek  dnes ten Svazarm  a ještě funguje ?
p. Pavel Dvořáček : pořád  funguje, je to automotoklub, pozemek jste  mu 
potají odsouhlasili a prodali, v tichosti  vyvěsili a prodali
Ing. Šimčík : a jaké má aktivity dnes  v Hluku
p.Pavel Dvořáček : jaké může mít aktivity, když jste mu prodali pozemek a tím 
pádem nemá žádný vstup. Pan Válek tam byl v pronájmu, na pozemek měl 
nárok Svazarm.
p.Lenka Dvořáčková : když to Svazarm užíval a  měl kolem pozemky, měli jste 
mu nabídnout  předkupní právo.
p. Šuránková : proč se tedy Svazarm na prodej nepřihlásil ?
p.Pavel Dvořáček : protože bylo řečeno, že se nic prodávat nebude
Ing. Šimčík : to je totální nesmysl, já můžu najít všechny usnesení z rady a 
zastupitelstva, všechno máme založené
Ing. Martin Křižan : předmětem toho, o čem se tady bavíme je pozemek, který 
chceme dnes prodávat ?
Ing. Šimčík : ne, Pavel mluví o pozemku, co se kdysi prodal.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku p.č. 2429/1 – 14 m2

v trati Pod Sádkama v k.ú. Hluk p. Válkovi za cenu odhadní, poplatky hradí 
kupující.
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/05
Zastupitelstvo města schválilo prodej pozemku p.č. 2429/1 – 14 m2 v trati Pod 
Sádkama v k.ú. Hluk p. Válkovi za cenu odhadní, poplatky hradí kupující.
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c) dar pozemků p.č. 3507/138, 3604/6, 3605/2, 3613/2, 3614/2, 4200/64, 

4202/20, 4203/17 do vlastnictví města v trati Babí hora
Jedná se o pozemky na konci hluckého katastru. Na základě doporučení 
komise výstavby, rada města navrhuje zastupitelstvu odkup pozemků od p.  
Zaňátové za 2.000,-Kč, poplatky hradí město. Na rozpočet bez vlivu.
Ing. Šimčík : paní Zaňátová chce tyto pozemky darovat městu, rada města 
navrhuje odkup za cenu 2.000,-Kč.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků p.č. 3507/138, 3604/6, 
3605/2, 3613/2, 3614/2, 4200/64, 4202/20, 4203/17 v trati Babí hora v k.ú. 
Hluk od paní Zaňátové za 2.000,-Kč, poplatky hradí město
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/06
Zastupitelstvo města schválilo odkup pozemků p.č. 3507/138, 3604/6, 3605/2, 
3613/2, 3614/2, 4200/64, 4202/20, 4203/17 v trati Babí hora v k.ú. Hluk od 
paní  Zaňátové za 2.000,-Kč, poplatky hradí město.

d) pozemek p.č. 3208/4 v areálu hřbitova a vedle hřbitova p.č. 3210/10 a 
3211/14
Jak již bylo zmíněno na některém z předchozích zasedáních, část pozemků 
na hřbitově a v těsném sousedství je v privátním vlastnictví. Jedním 
z vlastníků je i p. Dvořáčková. Navrhuje různé varianty, rada doporučuje 
zastupitelstvu odkup za cenu odhadní, která činí celkem za všechny tři 
pozemky 72.570,-Kč. V požadavku p. Dvořáčková uvádí pouze jeden 
pozemek, je ochotna jednat i o pozemcích mimo hřbitov, ale cena se jí zdá 
nízká. Vliv na rozpočet - v případě odkupu nárust výdajů o zatím 
nespecifikovanou částku.
Ing. Šimčík : paní Dvořáčková navrhuje několik  řešení, jedním je  odkup za 
cenu, ale ne za cenu dle znaleckého posudku, další je směna  za stavební 
pozemek nebo prodat jí pozemky u Zemtechu (3.000 m2) za méně peněz. 
Jsou to pozemky, jejichž prodej se zamítl  na březnovém zasedání.
Pokud se majetek obce prodává za cenu jinou, než je v čase a místě 
obvyklém (což je dle znaleckého posudku) , musí se písemně zdůvodnit ,chce 
to právnické stanovisko. Myslím si, že by se na dnešním zasedání nemělo 
odsouhlasit, protože nemáme žádné písemné zdůvodnění.
p. Dvořáčková : jestli někdo  ty pozemky viděl,  jsou to svažité terény, je to 
neobdělávatelná půda, svah ujíždí, je tam studna, která ujíždí,  za odhadní 
cenu to bylo nemyslitelné. Cena neodpovídá znaleckému posudku.
Ing. Šimčík :  a je problém nechat zpracovat konkurenční znalecký posudek, 
zadejte si  zpracování jiného, nezávislého posudku
p.Dvořáčková : není to problém, ale my koupíme pozemky u Zemtechu pouze 
za 10,-Kč/m2. Martin Dufka zpracovával posudek dle  cenových předpisů. 
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Vy si můžete  navrhnout, jakým způsobem jej chcete zpracovat – buď 
nákladovým, výnosovým.
Ing. Šimčík :  my přece nemůžeme diktovat znalci, jakým způsobem má 
zpracovat posudek
p.Dvořáčková : jedná se o to, že hřbitov užíváte nejméně 50 let, máte z toho  
užitky. Kdo z Vás tady, by nechal na svém pozemku někoho tak dlouho 
hospodařit,   chceme se dohodnout a pozemky u Zemtechu koupíme, ale za 
10,-Kč, pokud se nedohodneme, nic neprodáme a budeme chtít  zpět za 50 let  
nájem za hřbitov.
p. Dvořáček :  břeh u Zemtechu ujíždí,  drenážní studna tlačí celý břeh na 
Šimčíkovu stolárnu
Mgr. Braunerová :  a budete chtít chovat na pozemcích u Zemtechu dobytek ?
p. Dvořáčková : máme tam sklady a je to pozemek, že by tam mohly být 
například ovce. Já vím, že nižší cena  za prodej musí být něčím podložená, 
ale byla by to kompenzace za využívání našich pozemků na hřbitově.
Ing. Šimčík : mohlo by se zpochybnit jedině jiným znaleckým posudkem, jinak 
ne.
p. Dvořáčková : vy nemusíte prodávat podle znaleckého posudku, záleží jak 
se strany dohodnou.
Ing. Šimčík : zákon o obcích nám ukládá, že pokud obec neprodává majetek  
za ceny v místě a čase obvyklých – což je znalecký posudek, je nutno
písemně  zdůvodnit
Ing. Křižan : z jakého důvodu ujíždí břeh u Zemtechu ?
p. Pavel Dvořáček : dřív tam byl kopec, vysadily se meruňky, které pomrzly, 
potom se nasadily jablka a nakonec z toho byly vinice. Nejsou tam zpevněné 
boky, tím, že je to narušené, ujíždí to na stolárnu. My jsme si zabezpečili a 
zpevnili.
Ing. Pavel Křápek : mohlo by se uvažovat o směně a doplatku ?
p. Dvořáčková : ano, navrhovala jsem 3 různé varianty
p. Šuránková : hřbitov by se měl řešit komplexně, je tam více majitelů
Ing. Šimčík  : se všemi majiteli jsem jednal, vše připravíme včetně právního 
stanoviska, navrhuji dnes odložit, vyvěsit záměr o prodeji pozemku u 
Zemtechu a za dva měsíce na další zastupitelstvo připravit 
Návrh : zastupitelstvo města  odkládá projednání odkupu pozemku p.č. 3208/4 
v areálu hřbitova a pozemků vedle hřbitova  p.č. 3210/10 a 3211/14 v k.ú. 
Hluk a  schvaluje zveřejnění záměru o převodu části pozemku p.č. 3861/1 
v trati Žabince v k.ú. Hluk
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/07
Zastupitelstvo města  odložilo projednání odkupu pozemku p.č. 3208/4 
v areálu hřbitova a pozemků vedle hřbitova  p.č. 3210/10 a 3211/14 v k.ú. 
Hluk a  schválilo zveřejnění záměru o převodu části pozemku p.č. 3861/1 
v trati Žabince v k.ú. Hluk

e) dar městu spoluvlastnického podílu pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí
Stejný případ jakou u daru od Ing. Dohnala, jež jsme projednávali 01.02.2012. 
jelikož p. Remeňová přinesla oznámení o daru až 18.07.2012, komise 
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výstavby žádost neřešila, rada projednala 25.07.2012 a doporučuje 
zastupitelstvu převod formou daru schválit. Na rozpočet bez vlivu.
Tento dar je kompenzací za připojení domu p.Remeňové na inženýrské sítě 
v ulici Orelské.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje  převod 4/100 spoluvlastnického podílu 
pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od p. Mgr. Remeňové, 
jako dar městu,  poplatky hradí dárce.
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/08
Zastupitelstvo města schválilo  převod 4/100 spoluvlastnického podílu 
pozemku p.č. 1274/1 v ulici Zabartoníčí, v k.ú. Hluk od p. Mgr. Remeňové,  
jako dar městu,  poplatky hradí dárce.

4. Přehodnocení využití prostor bývalého Penkova statku
Po různých jednáních s knihovnicí, řediteli Domu Dětí a mládeže, ZUŠ a projektanty 
bylo dohodnuto řešení využití statku v poněkud jiné formě, než jsme schválili 
30.11.2011. Navíc padla i varianta demolice celého areálu a postupného budování 
nového záměru. Na tomto zasedání doporučuje rada města prodiskutovat různé 
možnosti a na dalším (nebo na některém z dalších) zasedání přehodnotit únorové 
závěry a schválit konečné rozhodnutí. Na rozpočet bez vlivu. 
p.David Hájek : pan  Šuránek odstoupil od záměru, projektant zpracoval nové ceny –
rekapitulaci stavebních rozpočtů :
objekt č. 1 - od komunálu :
demolice objektu   – cca  3,6 mil.  Kč
výstavba nového objektu  - cca  54,5 mil. Kč
Celkem  - cca 58 mil. Kč
rekonstrukce  objektu – 57,3  mil. Kč  

objekt č. 2  - od kostela
demolice objektu – cca 1,9 mil. Kč
novostavba objektu – cca 33,5 mil. Kč
celkem – cca 35 mil. Kč
rekonstrukce objektu – cca 35 mil. Kč
Celkem za oba objekty  cca 90 mil. Kč
Ing. Šimčík : mluvil jsem se stavařama, firma CGM Czech Boršice, která opravovala i 
statek v Kunovicích  po zhlédnutí na místě samém navrhují jednoznačně demolici + 
výstavbu nových objektů, protože nikdo nezaručí, jestli by objekty po rekonstrukci 
nevlhly a neplesnivěly. Ptal jsem se i historika Jirky Mitáčka a jeho názor je, že pokud 
je ve stejné výši demolice + stavba – rekonstrukce, tak by doporučil demolici.
Mělo by se prodiskutovat,  jednak využití objektu a zda opravovat nebo demolice a 
nová výstavba a na zastupitelstvu v září už rozhodnout.
Ing. Pavek Křápek :  myslím si, že daleko lepší by bylo pro občany, kdyby se udělal 
park, bylo by více využité.
p.Šuránková : je šance dostat nějakou dotaci ?
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Ing. Šimčík  : do března  roku 2014 nemáme šanci, v rámci podpory de minimis 
nesmí přesáhnout dotace za dobu předchozích tří let částku 200 tis. Euro. 
V současné době jsou dotace na přestavbu kotelny na byty v ulici Závodní.
p.David Hájek :  na zastupitelstvu v listopadu 2011 bylo schváleno využití 
jednotlivých objektů Penkova statku, oproti tomuto původnímu došlo  po různých 
jednáních  ke změnám u jednotlivých objektů : 
objekt v ulici Sokolské :

- Základní umělecká škola
- Dům dětí mládeže
- sál pro Dům dětí a mládeže a Základní uměleckou školu umístěný doprostřed, 

tak, aby měl každý přístup

objekt z ulice Kostelní :
- kotelna
- knihovna
- informační centrum
- veřejné WC

Z ulice Hřbitovní se zatím neřešilo.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí předložené návrhy na využití prostor 
bývalého Penkova statku a odkládá řešení do zasedání zastupitelstva města v měsíci 
září.
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/09
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí předložené návrhy na využití prostor bývalého 
Penkova statku a odkládá řešení do zasedání zastupitelstva města v měsíci září.

5. Projednání závěrů ze zasedání finančního výboru
Mgr. Braunerová : finanční výbor zasedal dne 30.07.2012 s následujícím programem 

AD1) Čerpání rozpočtu za II. Q.2012
Členové finančního výboru prostudovali podrobný výklad k čerpání rozpočtu za II. 
čtvrtletí 2012 a berou tento materiál na vědomí
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí informaci o čerpání rozpočtu za 
II.Q.2012
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/10
Zastupitelstvo města vzalo  na vědomí informaci o  čerpání rozpočtu za II.Q.2012.
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AD2) Úpravy v rozpočtu
II. Návrh úprav rozpočtu r. 2012

Příjmy -   rozpočet upravený                             64.729.000,--

Klub kultury +        41.000,--
Odvod z VHP +      700.000,--
Dotace KÚ ZK – ZŠ +      749.000,--
Dotace KÚ ZK – Sport Hluk +          5.000,--
Dotace KÚ ZK – MěÚ +        70.000,--
Dotace knihovna +      165.000,--
Dotace ÚP +      158.000,--

             =       66.617.000,--    
Financování – rozpočet schválený             -   16.586.000,--

=        - 16.586.000,--
Výdaje – rozpočet upravený                         48.143.000,--
Odpady +        43.000,--
Sběrný dvůr +      210.000,--
TJ Spartak - přísp. oddíly +      115.000,--  
                  - přísp. Armsport +        20.000,--
Dětská hřiště +        50.000,--    
Klub kultury +       41.000,--
Knihovna +      165.000,--
Památkové domky +        40.000,--  
Základní škola PO +      749.000,--
DDM PO +        50.000,--
Sport Hluk PO - dotace +          5.000,--
kanál                                                       +       80.000,--
Místní správa +        70.000,--
Bytové hospodářství – byty u Autopalu čp. 249 +      150.000,--    
Nebytové hospodářství – OKP +      100.000,--          

=     50.031.000,--

K předloženému návrhu úprav v rozpočtu roku 2012 nemá finanční výbor žádné 
připomínky a doporučuje jej zastupitelstvu ke schválení
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje II. návrh úprav rozpočtu roku 2012
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/11
Zastupitelstvo města schválilo II. návrh úprav rozpočtu roku 2012

AD3) Smlouva o úvěru na nákup nákladního automobilu
Finanční výbor doporučuje zastupitelstvu schválit Smlouvu o úvěru číslo U-811015 
s firmou Mercedes-Benz Financial Services Česká republika s.r.o. Daimlerova 2, 
Praha 4 – Chodov o úvěru na koupi nákladního automobilu nad 3,5 t MITSUBISHI 
CANTER 7C15. Výše úvěru je 595 000 Kč, bude splacen ve 36 splátkách po 17 
566,77 Kč. 
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Návrh : zastupitelstvo města schvaluje Smlouvu o úvěru číslo U-811015 s firmou 
Mercedes-Benz Financial Services Česká republika s.r.o. Daimlerova 2, Praha 4 –
Chodov o úvěru na koupi nákladního automobilu nad 3,5 t MITSUBISHI CANTER 
7C15. Výše úvěru je 595.000,-Kč, bude splacen ve 36 splátkách po 17.566,77 Kč. 
PRO :   13 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 1
Usnesení : 13/12/12
Zastupitelstvo města schválilo Smlouvu o úvěru číslo U-811015 s firmou Mercedes-
Benz Financial Services Česká republika s.r.o. Daimlerova 2, Praha 4 – Chodov o 
úvěru na koupi nákladního automobilu nad 3,5 t MITSUBISHI CANTER 7C15. Výše 
úvěru je 595.000,-Kč, bude splacen ve 36 splátkách po 17.566,77 Kč. 

AD4) Kontrola pokladny
Členové finančního výboru  provedli fyzickou kontrolu pokladny a konstatují, že 
fyzický stav souhlasí s účetním.
Návrh : zastupitelstvo města  bere na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/13
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí kontrolu pokladny městského úřadu.

6. Bezúročná půjčka ze sociálního fondu města
Paní Plačková požádala o poskytnutí bezúročné půjčky ve výši 30.000,-Kč. Jedná se 
o půjčku ze sociální fondu, splatnost 2 roky.
Návrh : zastupitelstvo města schvaluje poskytnutí bezúročné půjčky paní  Plačkové  
ve výši 30.000,-Kč ze sociálního fondu města, splatnost 2 roky.
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/14
Zastupitelstvo města schválilo poskytnutí bezúročné půjčky paní  Plačkové ve výši 
30.000,-Kč ze sociálního fondu města, splatnost 2 roky.

7. Informace o činnosti orgánů města a jiné 
 rekonstrukce vozovky v ulici Antonínské – při odkopání kufru se zjistilo, že 

únosnost podloží, která je předepsaná 45 MPa, byla 9-12 MPa. Nastal 
problém s únosností podkladové zeminy, proto se na základě jednání rozhodlo 
o zapracování vápeno-cementové směsi do  hlíny. Kdyby se dělal makadam, 
stála by to přes milion korun.  Bohužel se musí změnit technologie stavby, to 
znamená, že se nebude vozovka rekonstruovat zhruba po 100 metrech, ale je 
nutno ji zhotovit na dvě etapy po cca 260 m, rozpočet je okolo 560 tis. Kč. 
Termín dokončení chceme zachovat. Zítra se začne rotávatorovat a válcovat.

 dodávka nákladního automobilu na místní hospodářství – automobil značky 
Mitsubishi už nám přivezli, vyřizovala se registrace značky.

 energeticky úsporná opatření na sportovní hale – probíhá příprava 
dokumentace, práce by měly začít v březnu příštího roku a začátkem  roku 
2014 do slavností by měly být práce hotové, dostali jsme ze Státního fondu 
životního prostředí rozhodnutí o poskytnutí dotace.
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 nebytové prostory na bývalém OKP – na komunále máme  volné prostory, dvě 
kanceláře po p. Kremrovi, není možné je pronajmout. V případě zájmu je 
možné pronajmout i  každou kancelář zvlášť.

 hlucké hody – intenzivně se připravují, v sobotu proběhne koncert skupiny 
Buty na stadioně, fotbalový turnaj starých pánů na stadioně spolu s Nemšovou 
a Planou nad Lužnicí, hodový oběd paní Lekešové na památkových domkách, 
v neděli festival dechovek před tvrzí, v sobotu košt vína na nádvoří tvrze.

 úprava komunikace a parkovací plocha v ul. Květnové – v zimě byly problémy 
s najížděním do ulice Květnové,  neodpovídá to normám na oboustranný 
provoz. Šly by udělat nějaká odpočívadla, aby lidé líp viděli a mohli z obou 
stran projíždět, ale zjistilo se, že pozemky jsou až po cestu soukromé. 
Projektanti udělají nějaký návrh a pak by se probralo s majiteli.  Plánuje se 
parkoviště u spojovací uličky Květnové a Na Přídělech, chystají se projekty.

 výpověď nájmu vinárny na sportovní hale – pan nájemce vinárny nám oznámil, 
že ke konci roku končí s nájmem, protože je malá návštěvnost. Proto jsme 
vyvěsili  záměr o pronájmu vinárny  od 01.01.2013 na úřední desce, zatím se 
nikdo nepřihlásil.

 žaloba na zaplacení nájmu za prostor plynové regulační stanice v ulici 
Mlýnská – v červnu se konalo na okresním soudu jednání, na pozvánce bylo 
uvedeno špatné číslo jednací místnosti, proto se čekalo u jiných dveří. Až 
prošel kolem JUDr. Pitner, tak nám sdělil, že jednání bylo zrušeno, z důvodu, 
že se nikdo neúčastnil. Proti tomuto napsala paní Dufkova – Beck stížnost pro 
podujatost, další jednání se mělo konat v srpnu a to bylo písemným sdělením 
zrušeno.

 nezaměstnanost – nezvyšuje se, k 30.06. byla 8,55 %, o 2 desetiny lepší než 
v květnu.

 daňové příjmy – oproti loňskému roku jsme o 300 tis. Kč v propadu.
 stavy účtů k 01.08.2012

Běžný účet u KB                          4.816.582,--Kč
Běžný účet Česká spořitelna- nájmy DCHB                  1.654.020,--Kč
Inkasní účet Česká spořitelna         26.597,--Kč
Účet HČ                428.332,--Kč
--------------------------------------------------------------------------------------------------------------------
Celkem účty                                                                        6.925.531,--Kč 

Nesplacené úvěry :
Úvěr Čs.spořitelna – DCHB - dlouhodobý                        7.513.000,--Kč
Úvěr KB – cyklostezka Hluk – Dolní Němčí - dlouhodobý                        3.351.722,--Kč
Celkem účty                      10.864.722,--Kč

Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů. 
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/15
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí  informace o činnosti orgánů města, o 
nezaměstnanosti, o daňových příjmech, stavech účtů. 
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8. Diskuse

p. Uherková : proč se na sídlišti ulice Závodní neoplotilo dětské hřiště, je  oploceno 
pouze  od cesty, myslím si, že je to pro děti nebezpečné.
Ing. Šimčík : oplocení prověříme. 
p. Uherková : a nešlo by toto hřiště ještě nějak vylepšit ?
Ing. Šimčík : teď děláme hřiště u staré školy, můžeme dát do rozpočtu příštího roku, 
oplocení  ale problém nebude.
p. Uherková : bude  ještě na ulici Závodní probíhat nějaká  další výsadba  zeleně ?
p. David Hájek : na městských pozemcích je už hotové vše, další pozemky jsou 
Pozemkového fondu a ten nemá zájem ani nic  kácet, ani vysazovat.
p. Plaček : počítáte s klimatizací do smuteční obřadní síně ?
Ing. Šimčík : víme, že je tam špatný vzduch, obzvláště v těchto teplých dnech, ale 
letos  už  s ní nepočítáme. Necháme zpracovat návrh  na cenu klimatizace.
Ing. Pavel Křápek : nešly by opravit kostky na parkovišti u fary, když tam jede nějaké 
auto, vždycky se zadrhne. Myslím si, že by moc peněz za opravu nebylo.
Ing. Šimčík : podíváme se na to a zařadíme  opravu do příštího rozpočtu.
p. Fízeľová – na náměstí jsou špatně označené cedule – směry na cyklostezku do 
Dolního Němčí a Ostrožskou Lhotu jsou obráceně. Cizí lidé mají problém, ptají se.
p. Pavel Dvořáček : na ulici Hlavní od náměstí směrem k Nemravovému je zákaz 
zastavení nebo stání. Je obtížné se vyhýbat stojícím autům. Nešel by zákaz 
posunout ?
Ing. Šimčík : to není tak jednoduché, musel by schválit Městský úřad Uherské 
Hradiště – odbor dopravy a Ředitelství silnic Zlínského kraje.
Návrh : zastupitelstvo města bere na vědomí diskusi občanů a zastupitelů
PRO :   14 PROTI : 0 ZDRŽEL SE : 0
Usnesení : 13/12/16
Zastupitelstvo města vzalo na vědomí diskusi občanů a zastupitelů



- 11  -

9. Závěr

Zasedání  bylo ukončeno v 19.00 hodin

Zápis byl vyhotoven dne  07.08.2012

Zapsala: Dana Krhovská

Zápis ověřil :  

p. Ing. Šimon Pachl  dne 10.08.2012 ………………………….

p. Ing. Pavel Křápek dne  08.08.2012 ………………………….

Ing. Jan Š i m č í k
starosta

Neanonymizovaný  zápis  z jednání zastupitelstva je k dispozici pro občany města 
k nahlédnutí na sekretariátu městského úřadu.




